
 

 

Geachte leden van Staten en raden,  
 
De provincie Gelderland heeft een kapitaalmarktonderzoek over het MKB laten maken. 
Hoe past zoiets in uw eigen beleidskaders? 
 
Hoop dat de stukken u inspireren 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Frank Menger  
 
 
 


